
  

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 14. august 2023 kl. 17:00-19:00 
 

Deltagere: Berit, Christina, Jeanett, Peter, Christian, Kim, 
Rise, Anna, Søren og Søren 
Afbud: Jimmi, Cathrine 
 
Dagsorden: 

1. Elevråd 17:00-17:10 

 

 

Søren og Anna er tovholdere på elev-      

rådene i dette skoleår. 

Der er valg til elevråd i klasserne lige nu. 

Der afholdes møde i næste uge.  

Elevrådet deltager fra næste skole-               

bestyrelsesmøde. 

2. Forældremøder og bestyrelsens rolle 

 

 

Hvem deltager i hvilke møder?  

Forældrerepræsentanterne opfordres til at 

tale om: 

Valg til skolebestyrelsen i det kommende 

skoleår.  

Hvad laver man i skolebestyrelsen.  

Kommunikationsvejene til skolen.          

Lærerne/pædagogerne – ledelsen – skole-

bestyrelsen. 

Kom til skolen – lærerne, pædagogerne,  

ledelsen og i sidste ende bestyrelsen, når 

der opstår noget, der skal handles på.      

Det er et fælles ansvar, at alle elever får en 

god skolegang og læring – forældre og 

skole skal samarbejde i en god og positiv 

dialog. 

Samtalen om skolen med sine børn – den 

usynlige klassekammerat. 

Snak med andre forældre, når man oplever 

noget uheldigt – både i det virkelige liv og 

på de sociale-medier. Man må også gerne 

henvende sig til andre forældre, selvom 

ens eget barn ikke er blandet ind i det, 

men man har kendskab til noget. 

Har bestyrelsen spørgsmål til ovenstå-

ende, så henvender de sig til Anna. 

 

 



Fordeling af møderne:  

D.21.august – mellemtrin – Christina   

D.28.august – Overbygningen – Jimmi        

(Søren Z følger op)   

D.29.august – indskolingen – Søren Z 

D.11.september – Søren Z   

3. Økonomi 17:45-18:00 

 

 

Søren viser og gennemgår et udtræk fra 

”Nem-økonomi” for at give et mere               

simpelt overblik.  

Bestyrelsen er altid velkommen til at hen-

vende sig, hvis der er noget man gerne vil 

have foldet mere ud.  

Denne metode til gennemgang bruges igen 

på næste møde. 

4. Siden sidst 18:00-18:25 

a) Formanden 

b) Ledelsen – Herunder samarbejdet 

med Klitmøller 

c) Personalet 

d) Andre 

 

 

a) Ikke noget nyt  

b) Ledelsen har kontaktet Klitmøller 

Friskole. Vi ønsker et møde, hvor 

samarbejdsplanerne for indevæ-

rende skoleår.  

 

Vi er kommet i gang igen efter        

ferien. Smilende og glade børn og 

personaler.                                        

Personalet har taget rigtig godt 

imod børnene.                                 

Personalet i indskolingen og mel-

lemtrinnet er blevet samlet fysisk. 

Der er fællesmøder og opdelte       

møder.                                             

 

Vi har haft årets første personale-

møde hvor alle ansatte på skolen 

deltog. Her var temaet hvordan  

personalet hver især bidrager ind i 

skolens hverdag - kerneydelser.            

Respekt og anerkendelse af hinan-

dens opgaver og funktioner.  

 

Hanstholm Skole har som de andre 

kommunale skoler i kommunen 

fået Makerspace. Vores Makerspace 

placeres fysisk i Biologi.              VI 

har på skolen 3 superbrugere.      

Makerspace bliver stille og roligt en 



del af alle fag. Der startes op med 

lærerkurser i tre fag i år.  

 

c) Der er ikke noget fra personalet  

d) Ikke noget nyt. 

5. Personaleændringer 18:25-18:35 

 

Vi har før sommerferien afholdt afskeds-

reception for tre gode kolleger, som er 

gået på pension. 

Birgitte har overtaget biblioteksfunktio-

nen. 

Vi har pt to pædagogstuderende. 

Simone – er første års studerende og er i 

indskoling og SFO de kommende 7 uger. 

Maria er tredjeårs studerende og er her 

frem til december. 

Ledelsesændringer: 

Mikkel er nærmeste leder for F 

Anna er nærmeste leder for SFO, indsko-

ling og mellemtrin  

Søren er nærmeste leder for overbygning 

og er med inde over mellemtrin 

Vi afventer stadig dato for den endelige 

udmøntning af beslutningen om fælles 

ejendomsservice (vedrøre pedeller og ren-

gøring)  

6. Opfølgning struktur 18:35-18:45 

 

Vi kan fortsat arbejde med udvikling og 

ikke afvikling – det er en kæmpe lettelse 

og glæde.  

Søren Z roser den kæmpe indsats. Der blev 

skabt røre og byrådet blev splittet.  

Skolebestyrelsen og skolen skal arbejde 

med de forslag vi har leveret i høringssvar.  

Ønske om fremadrettet at der på alle mø-

der drøftes forslagene fra høringssvarene.  

Skolebestyrelsen sender en kæmpe tak til 

medarbejderne på skolen. Flot repræsente-

ret til arrangementer.    

8. Punkter til næste møde 18:45-18:50 

 

Samarbejdet med Klitmøller Friskole  

Opfølgning på høringssvar – hvordan  

kommer vi i gang, og hvordan aktivere vi 

eksterne aktører.  



Skole og Forældre – Landsmøde 17. + 

18.november på Hotel Nyborg strand 

9. Evt. 18:30-19:00 Et medlem af bestyrelsen fortæller om   

udfordringer med brugen af mobiltelefo-

ner i indskolingen og i slippet mellem ind-

skoling og SFO. Punktet kommer op på 

forældremøderne.   

Knallertkørsel i pauserne til og fra cente-

ret og til og fra idræt.  

 

 


